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Vraag Antwoord

Op welke wijze is er destijds bij de besluitvorming over de Hoogvliet extra aandacht 

gegeven aan de externe communicatie? 

Door duidelijke uitleg in de formele en informele publicaties en toelichting aan partijen 
voor wie het van belang kan zijn.

Zijn er destijds signalen geweest dat door de gecombineerde procedure inwoners 
qua participatie en zienswijzes de boot gemist hebben?

Nee, deze signalen hebben wij toen en ook achteraf niet ontvangen. 

Zijn er nog andere leringen te trekken uit de vorige gecombineerde aanvraag bij de 
Hoogvliet

Voor veel mensen en partijen is het prettig om het bouwplan gelijktijdig te kunnen 
bekijken met het vaak abstractere bestemmingsplan. Wel wordt veel gevraagd van de 
indieners van de plannen die moeten gelijktijdig en geheel compleet zijn. Het vraagt 
daarnaast om veel afstemming tussen indieners, ambtelijke organisatie om te komen 
tot een totaal en compleet plan. In die periode van voorbereiding moet dan ook op 
basis van deze stukken het overleg met betrokkenen plaats vinden. 


